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Til medlemmene i FAU ved Sagstad skole     
 
REFERAT FRA FAU-MØTE: Onsdag 25. oktober 2023 
Møtet ble holdt i klasserom på Sagstad skole kl. 18:00 – 19:30 
 
Neste møte: Tirsdag 21. november kl. 19.00.  
 

Innkalte FAU-representanter 
 

Adm / styre Arrangement Trygg skoleveg Skole – Hjem / 
Inkluderende  skolemiljø 

Leder FAU/SMU/SU/Øk 
 
Fredrik Seliussen (2A) 
Vara: Erik Herredsvela 
 

Kontaktperson 
 
Ole Martin Løver (4B) 
Vara: Irene B. Fossheim 
 

Kontaktperson: 
 

Kontaktperson: 
 

NL FAU/SMU/SU/Øk 
Ansvarlig for G-disk: 
 
Paula-Kr. Gillesdal (4A) 
Vara: Kamilla S. Dale 

Linn D Stormark (5B) 
Vara: Espen Nilssen 

Anette Ø. Aamli (6D) 
Vara: Fredrik H. Waage 
 

Ingvild Lindborg (1B) 
Vara: Kristin Fuglesteg Moe 
 

Styremedlem /  
  Bindeledd 17. mai kom. 

Ole Martin Løver (4B) 
Vara: Irene B. Fossheim 

Karina Olsvold (4D) 
Vara: Sandra Mesic 
 

Katarzyna Leikvoll (7C) 
Vara: Therese Aalhus 

Margrete H. Kolås (1C) 
Vara: Øystein Røynesdal  

Styremedlem 
  / Referent for FAU: 
Audun H. Dyrøy (6B) 
Vara: Stine Alp 

Linda Ulvund (2C) 
Vara:Ann-Th Thunestvedt 
 
 

Jorun Espetvedt (7B) 
Vara: Lars-Kr Thomsen 
 

Julie Midttun (2D) 
Vara: Maria Sæle  
 

 
 

Elise Vogt Engeland(3A) 
Vara: Rune Takvam 

Christine Martin (3B) 
Vara: Torbjørn Langeland  
 

Renate Eidsnes  (4C) 
Vara: Malin F. Torvik 
 

 Stian Sivertsen (6C) 
Vara: Arne R. Norheim 
 

Lise Herland (7A) 
Vara: Marianne M. Kjøde 

Kristoffer H. Brandsdal (5A) 
Vara: Rita Sæle Langeland 
 

  
Vara: Cesilie Hamre (5C) 
 

Tonje-L.Thorgersen (2B) 
Vara: Cassandra Aa. Wold 
 

Elin D. Huckerby (6A) 
Vara: Stina Sherrock 
 

  
 

 Medlem SMU/vara SU: 
Nikolai L. D. Fuglseth (1A) 
Vara: Olivia Berge 
 

FAU-representanter for skoleåret 2023 / 2024 
Uthevet tekst = Deltok på møtet 
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Saksliste 

1. Orientering 
 

 Alver FAU 
o Etablert i juni 2023. Representanter fra alle skoler i kommunen. 
o FAU-medlem Jorun Espetvedt deltok på møte 19. oktober 
o Mål for Alver FAU: God skole for alle. Skal ikke være politisk. 
o Ønsker å bidra inn i for eksempel kommunens arbeid med skolestruktur 

 
 Økonomiske tilskuddsordninger 

o FAU kan søke om økonomisk tilskudd til konkrete tiltak som for eksempel 
lekeapparater fra de mange stiftelser som finnes i Norge.  
 

2. Orientering om FAU Sagstad sin økonomiske status 
 

 FAU har kapital på konto som gir tilfredsstillende handlingsrom 
 Det er mulig å ta noe risiko i forhold til økonomisk resultat for nyttårsfest 
 17 mai komiteen har en øremerket kapital til årlig arrangement 

 

3. Saker til SMU og SU 
 

 Trampolinen. Kan det være mulig å sette på en plate som kan låses for å 
unngå hærverk? 
 

 SFO: 
o Klargjøre hvem som har ansvar for tidsperioden mellom skole og SFO 

 
o Andre skoler har hatt suksess med et opplegg som heter «matjungel». 

Kan dette være aktuelt å benytte for Sagstad SFO? 
 

o Kan det være mulig at SFO kan kommunisere planer for mat og 
aktiviteter på nettsiden til skolen? 

 
o Kan SFO eventuelt lage en liste over behov for ansatte / ledere for å 

videreutvikle kultur for gode aktiviteter og kosthold? 
 

o Behov for mer varierte leketøy? 
 

o Noen SFO i Bergen har tilbud om dans, ballspill / samarbeid med 
idrettsklubber og svømming. Kan det være mulig å få til noe slikt? 
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4. Trafikkavvikling 
 

 Utbygging av Sagstadvegen. Følgende er observert av FAU-representanter: 
o Det kan se ut som trafikken har økt i retning mot Dale, og over Fosse. 
o Refleks fra «sebraskilt» langs vegkant kan delvis blende bilister i mørket. 
o Merking på vegstikker og små refleksbånd kan lett forveksles. 

Refleksbånd rundt armen i same høyde som refleksmerkingen på 
vegstikkene kan fort bli mistolket til å være en vegstikke. Vi 
oppfordrer derfor alle å bruke refleksbrikke som blinker, men mener 
at det aller beste er reflekssele som skaper trekant på personen 
både foran og bak. Husk dessuten å feste refleks på sekken, siden 
den skjuler refleksselen på ryggen. 

o Det er foreløpig ikke sendt ut noe orienterende skriv til foresatte 
o Trafikkgruppen bør følge med i forhold til sikkerheten for skolebarn. 
 

 Innkjøring til Mjåtveit-feltet 
o SVV har talt hvor mange som krysser vegen, og det er ikke nok for å 

sette opp gangfelt. Rundkjøring er planlagt bygget om ca. 2 år. 
 

5. Eventuelt 
 

 Innkalling til FAU-møter kan sendes ut som kalender-innkalling. 
 

 FAU-møter bør starte klokken 19:00 
 

 Alle FAU-medlemmer må teste sin tilgang til google-konto, der det ligger 
lagret mange nyttige erfaringsdokumenter. 

 

6. Notater fra komitè for ARRANGEMENT 
 
 Planlegging av nyttårsfest: 

 
o Booking av Meland Aktiv 05.01.2024  (Bekreftet) 

 
o Få tak i DJ, undersøke alternativ underholdning - (DJ må spille "It's my 

life" av Dr. Alban) 
 

o Sjekke mulighet for avtale med Europris/Normal for snop 
 

o Bakelister og vaktlister må ut i slutten av november, og må være 
bekreftet første eller andre uken i desember 
 

o Invitasjoner må ordnes - ingen påmelding i år 



 

__________________________________________________________________________________ 
Epost-adresse til FAU: fau.sagstad@ gm ail.com  Side 4 

7. Notater fra utvalg for TRYGG SKOLEVEG 
 
Saker som arbeidsgruppen ønsker å prioritere: 
 

 Pågående vegutbygging 
o Innhente mer informasjon om prosjektet fra fylket 
o Telle biler for Fosse, Dale etc. i morgenrushet 
o Følge opp punkt fra sak 4 og videre tiltak i samråd med FAU-leder 
o Aktuelt med lysregulering? Midlertid belysning?  
o Kan det være mulig å redusere anleggstiden? 
o Ekstra busslomme ved tannlegen? 
o Kan skoleledelsen be foreldre om å melde inn ev. farlige situasjoner? 
o Aksjoner: «Gå til skolen»? Fylle opp biler? Slippe av i sentrum? Refleks? 

 
 
 

8. Notater fra utvalg for SKOLE / HJEM og INKLUDERENDE SKOLEMILJØ 
 
Saker som arbeidsgruppen ønsker å prioritere: 
 

 Foreldreundersøkelse (avklares) 
 

 SFO:  
o Kan barna få bilde av de ansatte for å bli kjent med de ansatte? 
o Følge opp noterte punkt om SFO i sak 3 

 
 Aktuelle tema for foreldremøte i mars 

o Mobilbruk 
o Eksterne foredragsholdere om f.eks. sinne, frustrasjon etc. 
o Barnevakten 
o Dialogduk 

 
 Sørge for at det deles ut permer med info til klassekontakter og FAU i 1. klasser 

 
 Dugnad for uteanlegg på skolen 


